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Före årsmötet gjorde ordförande ett förtydligan gällande fällavgift för vuxen älg 

för det gångna året. Fällavgiften sänktes till 700:-.Budgeten reviderades men 

sänkningen blev inte protokollförd. 

Protokoll från årsmöte 

 

Tid: 2017-03-13 

 

Plats: Sockenstugan i Skogstibble 

 
 

 

Erik Jennische hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

 

§ 1 Till ordförande för årsmötet valdes Erik Jennische och till sekreterare 

valdes Lars Gräns. 
 

§ 2 Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Tomas Ragnarsson och 

Kjell Karlsson. 

 

§ 3 Den för dagen upprättade röstlängden godkändes. 

 

§ 4 Kallelse till årsmötet hade skriftligt sänds till jaktlagen samt 

annonserats på vår hemsida. Årsmötet godkände kallelseförfarandet 

och den föreslagna dagordningen. 

  

§ 5 Styrelsens verksamhetsberättelse upplästes och godkändes. 
 

§ 6 Föredragna resultaträkning och balansräkning godkändes. 

 

§ 7 Revisionsberättelsen lästes upp. 

 

§ 8 Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 
 

§ 9 Inga motioner hade kommit in. 

 

§ 10 Till ordinarie ledarmöten i styrelsen omvaldes på 2 år Erik Jennische, 

Magnus Kaisäter och Lars Gräns. Till styrelsesuppleanter omvaldes på 

2 år Bo Eriksson och Johan Steineck. 
 

§ 11 Till älgskötselområdets och styrelsens ordförande valdes på 1 år Erik 

Jennische. 

 

§ 12 Till ordinarie revisorer omvaldes på 2 år Göran Olofsson. 

 

§ 13 I valberedningen omvaldes på 2 år Fredric Pettersson och Ingemar 
Hagman. 
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§ 14 Ändring av röstlängd med avseende på s.k. pottälgar. Styrelsen 

föreslog att stadgarnas § 6 andra meningen ändras till: Varje jaktlag 

äger vid årsmötet en röst. Plus en röst per tilldelad vuxen älg vid 

senaste älgtilldelningen. Pottälgar renderar inga extra röster. 
Årsmötet godkände styrelsens förslag. 

 

§ 15 Erik Jennische beskrev bakgrunden och proceduren kring bildandet 

av Älgförvaltningsområden (ÄFO). Inom Länsstyrelsen (LS) pågår en 

översyn av ÄFO:n. Beslut kommer LS att ta under år 2017 och 

ändringar skall vara genomförda till älgjaktstarten år 2018. LS har 

meddelat att de inte kommer att acceptera att ett ÄSO, som har 
mark i flera ÄFO, bara rapporterar och upprättar planer kopplat till 

ett ÄFO. Detta kommer att beröra NHÄ. Därför har styrelsen studerat 

nedanstående alternativ: 

1) Bilda 2 ÄSO med en eller två styrelser 

2) Bilda 2 Licensområden med en eller två styrelser 

3) Gå samman med andra ÄSO. 
4) 1 ÄSO 

Skillnaden mellan de olika förslagen redovisades. Styrelsen har 

beslutat att arbeta vidare med alternativ 4. Det alternativet innebär 

att nuvarande organisation kvarstår (en styrelse, en ekonomi och ett 

årsmöte). Det som tillkommer är att två ÄSP måste upprättas och att 

jaktlagen rapporterar (avskjutning och älg-obs) i Östervåla- 
respektive Fjärdhundra-ÄFO samt att styrelsen deltar i 

samrådsmöten på två håll. Detta har styrelsen i brev meddelat LS. 

 

§ 16 Fem jaktlag har fått nya jaktledare. 

 

§ 17 Inga nya jaktlag har begärt tillträde till vårt skötselområde. 

 
§ 18 Både obs/mantimme och spillningsinventeringar visar att 

älgstammen är minskande. 

Älgavskjutningen blev totalt 45 djur (17/10/18). Det motsvarar 90 % 

av den i ÄSP planerade avskjutningen. Tre älgar förolyckades i 

trafiken. 

1:a veckan sköts alla vuxna älgar. Under samma period sköts det 
bara 3 kalvar. Kommande år måste kalvavskjutningen bli bättre.  

Årsmötet beslutades att avskjutning älg för år 2017 ska vara enligt 

ÄSP på totalt 50 djur (14/11/25). 

För att minska den s.k. hetsjakten ytterligare har 

tilldelningsprinciperna för älg reviderats. Dessa förevisades årsmötet. 

För kronhjort beslutades att avskjutningen år 2017 ska vara 14 djur 

(4/5/5). 
 

§ 19 Styrelsen har arbetat fram en ny kronhjortskötselplan (KSP) för åren 

2017 t o m 2019. I KSP redovisas att skador på skog och gröda är 

låg samt att KSO har en stam på 3 Kron/1000 ha. Avskjutningen för 

år 2017 är maximerad 14 djur (4/5/5). Hjortar med över fem taggar 

på skjutsidan fredas. Årsmötet antog föreslagen KSP.  
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§ 20 Beslutades att för avlysningsjakter ska följande rekommendationer 

gälla för år 2017. 

 Älg: 

* max 14 tjurar 
* Max 11 vuxna hondjur 

 Kronhjort: 

* max 4 hjortar 

* max 5 hindar 

* max 5 kalvar 

 Dessutom beslutades att för jaktlag som tilldelas minst 2 vuxna älgar 

bör avskjutningen fördelas, i möjligaste mån jämnt mellan könen. 
 Om avlysningsjakten för älg skulle överskridas för ett kön kan det 

balanseras ut på motsvarande kön. 

Kronhjortar med över 5 taggar på skjutsidan är fredade. 

 

§ 21 I vår kommer NHÄ att genomföra spillningsinventering på markerna 

norr om väg 72. 
 

§ 22 Beslutades att fällavgifterna för år 2017 ska vara. 

 

Älg: 

* 700:- för vuxen 

* 0:- för kalv 
* 50:- för extra tilldelad och fri kalv 

 

Kronhjort: 

* 400:- för vuxen 

* 100:- för kalv 

 

§ 23 Kronhjortavskjutningen blev totalt 13 djur (3/7/3). Det motsvarar 72 
% av den i KSP planerade avskjutningen. Inga kronhjortar har 

rapporterats under övrig dödlighet. 

 

§ 24 Under perioden fr.o.m. 16/8 fram till älgjaktens start är det 

älgskötselområdet som fattar beslut om eventuell skyddsjakt på älg. 

Detta gäller endast skador som orsakas av älg på oskördad gröda. 
 Styrelsen har tagit fram regler och en blankett för ansökan om 

skyddsjakt. Handlingarna läggs upp på hemsidan. 

 

§ 25 För närvarande har vi inget uppdrag att förvalta vildsvin. 

 

 

Erik Jennische tackade för visat intresse och förklarade årsmötet avslutat. 
 

Efter årsmötet höll Stefan Holm från Jägareförbundet ett intressant föredrag om 

Kronhjort. 
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Vid protokollet Justeras: 

 

 
 

 

 

Lars Gräns  Tomas Ragnarsson  Kjell Karlsson 
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